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Protokół z XLII posiedzenia RD Sławin w dniu 13.02.2023 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie. 
Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.40 
Przewodnicząca obrad: B. Krzowska 
Protokolant obrad: M. Tarkowska 
 
Przyjęty porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI Posiedzenia Rady w dniu 09.01.2023 r. 

4. Informacje o działaniach Rady między posiedzeniami i o otrzymanej  

korespondencji.  

5. Utrzymanie porządku i zapewnienie bezpieczeństwa na terenie dzielnicy. 

6. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2023 – stan realizacji, nowe zadania. 

7. Informacje o wyborach do Rad Dzielnic zarządzonych na dzień 5.03.2023 r. 

8. Wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie posiedzenia.  
 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad 1.  

Wiceprzewodnicząca Rady B. Krzowska-Kamieńska prowadząca z upoważnienia 

przewodniczącej Rady M. Pietrzeli posiedzenie Rady Dzielnicy, otworzyła 

posiedzenie wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielnicy Sławin”. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła, że w tym momencie                    

w posiedzeniu uczestniczy 9 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Rady (zał. nr 1).  

W posiedzeniu jako gość uczestniczyła też radna Rady Miasta Lublin pani J. Mach         

(Lista gości – zał. nr 2). 

Ad 2. 

Wiceprzewodnicząca zadała pytanie, czy są propozycje zmian względem propozycji 

porządku przesłanego do członków Rady. R. Osiak zaproponował dodanie punktu  

dotyczącego utrzymania porządku na terenie dzielnicy oraz punktu dotyczącego 

rezerwy celowej dzielnicy. Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie 

uzupełniony porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (9 głosów za). 

Ad 3. 

Wiceprzewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do projektu protokołu                     

z posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin nr XLI w dniu 09.01.2023 r. Uwag nie było.  

Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie projekt protokołu. Protokół został 

przyjęty jednogłośnie (9 głosów za).  
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Ad. 4. 

Do posiedzenia dołączył P. Waga. 
 
Informacje dotyczące punktu przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 przekazana przez firmę Interbud w dzień poprzedniego posiedzenia Rady 

dokumentacja planowanej budowy przy skrzyżowaniu ul. Tarasowej i ul. 

Relaksowej z prośbą o ocenę Rady została przesłana do zapoznania członkom 

Rady ze wstępną oceną przewodniczącego Zarządu.  

Po dyskusji, z uwagi na konieczność dokładniejszej analizy i ważność sprawy dla 

dzielnicy, zdecydowano o rozpatrzeniu zagadnienia w nowej kadencji Rady; 

 otrzymano mail ze Straży Miejskiej dotyczący działań dzielnicowego straży 

miejskiej w roku 2022 oraz mail mieszkanki dzielnicy w sprawie utrzymania 

czystości na terenie dzielnicy. Tematy zostaną omówione w p.5; 

 do UM złożono wnioski wybranych przez Radę zadań z rezerwy celowej dzielnicy 

na kwotę 145 tys. zł. Otrzymano też pismo z Klubu Seniorów z prośbą                           

o dofinansowanie z rezerwy celowej dzielnicy wycieczki w kwocie 3 tys. zł. 

Tematy zostaną omówione w p.6.;  

 przekazano do UM informacje dotyczące dostępu do siedziby Rady przez osoby 

niepełnosprawne; 

 udzielano informacji mieszkańcom w sprawach rozbudowy infrastruktury 

technicznej w dzielnicy; 

 aktualizowano strony internetowe dzielnicy. 

 

Ad. 5. 

W odpowiedzi na mail ze Straży Miejskiej dotyczący działań dzielnicowego straży 

miejskiej w roku 2022 przewodnicząca Rady M. Pietrzela przygotowała projekt pisma 

podkreślający duże zaangażowanie dzielnicowego i jego dobrą współpracę z Radą. 

Zebrani zaakceptowali treść tego pisma.  

Przewodniczący Zarządu R. Osiak przedstawił mail mieszkanki dzielnicy w sprawie 

utrzymania czystości na terenie dzielnicy. Zebrani zdecydowali o treści odpowiedzi.   

M. Tarkowska, R. Osiak i M. Pietrzela odpiszą na tego maila. 

Nie działa aplikacja „Naprawmy to” służąca do zgłaszania uwag do służb miasta  

(J. Jabłoński). 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Zarządu R. Osiak poinformował, że środki finansowe w na realizację 

zadań z rezerwy celowej dzielnicy (145 tys. zł) wybranych przez Radę są już 

formalnie przypisane do ZDiM a ZDIM rozpoczął przygotowania do przetargu na 

realizację tych zadań.  

Otrzymano pismo z Klubu Seniorów Sławin z prośbą  o dofinansowanie z rezerwy 

celowej dzielnicy wycieczki w kwocie 3 tys. zł. Członkowie Rady (Z. Rzączyńska,          

D. Wójcik, R. Osiak) zaproponowali przeznaczenie kwoty 1,5 lub 2 tys. zł z rezerwy 

na wsparcie działania Klubu przez częściowe dofinansowanie wycieczki.                                

R. Osiak przypomniał, że na tzw. zadania miękkie Rada nie przeznaczała środków 
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rezerwy od roku 2018. Odbyło się głosowanie, w którym członkowie Rady wskazali 

kwotę 1,5 tys. zł do przeznaczenia na ww. cel. 

W związku z powyższym Wiceprzewodnicząca B. Krzowska odczytała projekt 

Uchwały Nr 27/XLII/2023 Rady Dzielnicy Sławin z dnia 13 lutego 2023 r. w sprawie 

wyboru zadania do realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane 

przez jednostki pomocnicze w roku 2023 (kwota 1,5 tys. zł na dofinansowanie 

wycieczki Klubu Seniora Sławin). Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie 

(10 głosów za). Treść uchwały – zał. nr 3. 

 

M. Olszewicz-Wątorska przekazała otrzymaną od Prezydium Rady Rodziców przy 

ZS nr 12 prośbę wraz z załącznikiem graficznym o budowę ze środków rezerwy 

celowej odcinka chodnika dla bezpiecznego dojścia z parkingu do przedszkola. Rada 

Dzielnicy zdecydowała, że przed zajęciem stanowiska musi zapoznać się z tymi 

dokumentami. 

 

Ad. 7  

Do 10 lutego przeprowadzono rejestrację kandydatów do rad dzielnic. W naszej 

dzielnicy w obwodzie nr 1 (7 mandatów) zgłosiło się 7 kandydatów, w obwodzie nr 2 

(5 mandatów) zgłosiło się 6 kandydatów a w obwodzie nr 2 (3 mandaty) zgłosiło się     

5 kandydatów. W obwodzie nr 1 wybory nie odbędą się a wszystkie zgłoszone osoby 

zostaną członkami Rady. W pozostałych obwodach wybory odbędą się w dniu            

5 marca a lista zgłoszonych kandydatów powinna być ogłoszona w najbliższych 

dniach. 

Członkowie Rady zwrócili też uwagę na nieodpowiednią lokalizację komisji wyborczej 

dla obwodu nr 3 ze względu na dużą odległość do pokonania przez mieszkańców         

od miejsca zamieszkania. Wskazane, by siedziba tej komisji była na terenie lub 

blisko obwodu (np. w bibliotece jako druga komisja) a nie daleko w ZS nr 12         

przy ul. Sławinkowskiej. Obecna lokalizacja komisji zniechęci dużą cześć 

mieszkańców obwodu   do głosowania. 

Padła też propozycja, by w przyszłości zwiększyć obwód nr 3 o obszar pomiędzy          

ul. Tarasową a ul. Sławinkowską wyrównując liczbę mandatów w obwodzie 2 i 3 do 4. 

Wskazano też, że w dzielnicy brak jest miejsc do zamieszczania ogłoszeń 

wyborczych i materiałów wyborczych kandydatów. Nie spełnia dobrze tej roli jedyna 

taka tablica zlokalizowana w mało dostępnym miejscu przy jezdni ul. Willowej. 

Od tego roku na tego typu tablicy można powiesić maksymalnie 3 plakaty każdego 

kandydata (J. Mach) 

 

Ad. 8 

D. Wójcik zaproponowała, aby na stronie internetowej umieszczać porządek obrad 

posiedzenia Rady Dzielnicy z wyprzedzeniem, aby mieszkańcy mogli zapoznać się       

i ewentualnie uczestniczyć w posiedzeniach. 
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R. Osiak przekazał życzenia dla wszystkich członków Rady od przewodniczącej 

Rady M. Pietrzeli, która była nieobecna z powodów zdrowotnych. G. Orłowski i          

P. Waga, którzy nie zdecydowali się kandydować w obecnych wyborach do rad 

dzielnic również złożyli podziękowania za współpracę. Także D. Wójcik. 

B. Krzowska w imieniu Rady podziękowała p. J. Mach za współpracę a radna Rady 

Miasta Lublin złożyła podziękowanie członkom rady. 

 

Formalnie kadencja Rady kończy się w dniu 10 marca 2023, a po tym terminie                

aż do wyboru nowych władz Radę Dzielnicy reprezentuje Zarząd (przewodniczący). 

 

Ad. 9  

Wiceprzewodnicząca Rady B. Krzowska-Kamieńska stwierdziła wyczerpanie 

porządku posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20:24. 

 

Protokółowała: Monika Tarkowska  (-)    

 

Załączniki: 

 

1).   Lista obecności członków RD Sławin na XLII posiedzeniu w dniu 13.02.2023 r. 

2).   Lista gości na posiedzeniu RD Sławin w dniu 13.02.2023 r. 

3).   Uchwała nr 27/XLII/2023 Rady Dzielnicy Sławin w sprawie wyboru zadań do   

       realizacji ze środków rezerwy celowej na zadania zgłaszane przez jednostki  

       pomocnicze w roku 2023. 

 

 
          Wiceprzewodnicząca Rady 

      Dzielnicy Sławin 
                 (-)    

        Barbara Krzowska-Kamieńska  

 


